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KOMOLY FEJLESZTÉSEK INDULNAK A VÁROSBAN
Több mint 1 milliárd forint értékben épületek, közterületek

újulnak meg és utak is épülnek

szült Városfejlesztési Akcióterv tartalmazza. A sétány kialakítása 
mellett bővítésre kerül az új főtéren található játszótér, beépí-
tésre kerül a Szolgáltatóház I. számú épületének tetőtere, amely 
sportcélú tevékenységeket tud majd fogadni. A Patak sétányon 
tervezett zöldfelület kialakításával kapcsolatban a tavaly meg-
választott képviselő-testületnek új elképzelése volt, ezért válto-
zásbejelentés került benyújtásra. Az Élhető Derecske pályázat 
keretében 240 millió Ft támogatásból 2025. október 25-ig valósul 
meg a fejlesztés.

A „Derecskei Disznótor turisztikai infrastrukturális hát-
terének fejlesztése” projekt keretében a Templomkert 4. sz. a-
latti épület, a több mint kétszáz éves, régi katolikus iskola felújí-
tása, közösségi tér létrehozása, eszközök beszerzése valósul meg 
2026.január 31-ig. Az elnyert támogatás összege 293 millió Ft. 

Folyamatban vannak a „Külterületi helyi közutak fejlesz-
tése Derecskén II.” projekt kivitelezési munkálatai, melynek ké-
szültsége eléri a 35%-ot. A munkálatok során a derecskei 057/3, 
067/41, 0371, 0372, 0373/14 helyrajzi számú külterületi utak 
mechanikai stabilizációja történik meg. Erre a célra 233 millió Ft-
ot nyert a város, a megvalósítás határideje 2024. július 27.

LEADER pályázati program keretében folyamatban van két 
szabadtéri sportfejlesztés. A pályázatoknak köszönhetően a Sá-
rostói sportpályán szabadtéri erőemelő park, a Sportcsarnokban 
mászófal épül. A sportpályán és a Makkay János téren egy-egy 
asztalitenisz, csocsó és Teqball asztal kerül kihelyezésre. A pá-
lyázatokhoz az elnyert támogatáson felül önerőt kell biztosítani, 
mely a képviselő-testület döntéseinek köszönhetően rendelke-
zésre áll.

A „Közoktatáshoz kapcsolódó épületek energetikai korszerű-
sítése Derecskén” pályázat támogatási szerződése 2022. májusá-
ban került aláírásra. Az elnyert 147 millió Ft támogatásból a 
Városi Sportcsarnok és a Kollégium épületének energetikai 
felújítására (hőszigetelés, nyílászáró csere, hőszivattyú) kerül 
sor, a megvalósítás határideje 2025. április 30. A kiviteli terv-
dokumentáció tervellenőrzését megrendelte meg az önkormány-
zat, amely elkészült. Most a kivitelezés közbeszerzési eljárásának 
megindítása következik, melyre előreláthatólag a képviselő-
testület novemberi ülésén kerül sor.

A „Derecskei Gondozási Központ fejlesztése” pályázatnak 
köszönhetően 99,5 millió Ft támogatásból a Bocskai u. 6. szám 
alatti Gondozási Központ épülete újul meg. Még az idén sor kerül 
a kiviteli tervek tervellenőrzésére, ezután kerül kiírásra a kivite-
lezésre vonatkozó közbeszerzési eljárás. A tervek szerint a mun-
kálatok 2024. tavaszán megindulhatnak, a projekt megvalósítá-
sának határideje 2026. január 31.

A „Belterületi utak fejlesztése Derecskén” pályázatnak 
köszönhetően aszfaltburkolatot kap az Akácfa, a Homok és a 
Bercsényi utca, összesen 240 millió Ft támogatásból. A tervek 
elkészültek, jelenleg az Akácfa utcai villanyoszlopok áthelyezé-
sének tervezése van folyamatban. A megvalósítás határideje: 
2026. január 31. A munkálatok várhatóan jövő tavasszal elin-
dulnak.

Az „Élhető Derecske” projekt keretében kialakításra kerül a 
Patak sétány, amely a Bihari teret köti össze a Nap utcával. A 
Patak sétány kialakítása másfél évtizede fogalmazódott meg 
először az akkori képviselő-testületben, a terveket a 2007-ben ké-

   2023. október 5-én a képviselő-testület tagjai az önkormányzat nyertes pályázatainak előrehaladásáról egyeztettek, a 
megbeszélésen Korbeák György, a Hajdú-Bihar Vármegyei Fejlesztési Ügynökség Nonprofit K�t. ügyvezetője az aktuális és a 
várható fejlesztési lehetőségekről is tájékoztatott.
     Derecske Város Önkormányzatának a TOP PLUSZ operatív program keretében több fejlesztési elképzelése részesült pozitív 
elbírálásban, összesen több, mint 1 milliárd Ft értékben. Az elnyert támogatásokat várhatóan jelentős saját forrással, önerővel 
kell kiegészíteni, amellyel számolt a képviselő-testület a 2023. évi költségvetés elkészítésekor. Annak érdekében, hogy a 
szükséges önerő rendelkezésre álljon, takarékos, fegyelmezett gazdálkodásra van szükség az elkövetkező években is.



Vértanúsors
Az aradi tizenhármakra emlékeztünk

szág feldarabolása. Október 6-án elsőként 
gróf Batthyány Lajost, az első felelős magyar 
kormány miniszterelnökét végezték ki, majd 
a 13 magyar honvéd tábornokot. Az aradi ti-
zenhármak kifejezés valami különlegeset ta-
kar. A kivégzett tábornokok a magyar sza-
badságért meghozott áldozat jelképei lettek. 
Tisztelt megemlékezők! Az aradi vértanúk 
kultusza már a haláluk napján megkezdődött. 
Olyan kegyetlen volt a győztes hatalom meg-
torlása, ami mérhetetlenül erős dacot váltott 
ki. Magyar hazájuk szabadságáért az aradi ti-
zenhármak mindent megtettek, és a legtöbbet 
adták érte: az életüket. Ma szabadon emlé-
kezhetünk rájuk. Főhajtással tiszteleghetünk 
emlékük előtt és sokat tanulhatunk tőlük: a 
közösségért vállalt felelősségről, nemzetük 
iránti alázatból és hazaszeretetből. 

Polgármester asszony megemlékező be-
széde után a Bocskai István Általános Iskola 
diákjai elevenítették fel az 1848-89-es forra-
dalom és szabadságharc eseményeit, majd 
lerótták tiszteletüket a hősi halált halt aradi 
tizenhármak előtt. Ezt követően pedig a meg-
jelent intézmények, szervezetek képviselői 
helyezték el az emlékezés virágait, koszorúit 
az 1848-49-es emlékműnél. 

lomásait mindannyian ismerjük. Szinte órá-
ról-órára felidézhetőek március 15. történé-
sei, ahogyan az azt követő másfél esztendő is 
a szabadságharc leveréséig, a világosi fegy-
verletételig. 1849 őszén megkezdődött a vé-
res megtorlás, a katonai megszállás és az or-

Az eseményen nemzeti imádságunk, a 
Himnusz felcsendülése után városunk polgár-
mestere, Rácz Anikó mondott emlékbeszé-
det, melyben felidézte a vértanúk máig ve-
lünk élő emlékét, példáját. - Az 1848-49-es 
forradalom és szabadságharc eseményeit, ál-

1849. október 6-án a szabadságharcot követő császári megtorlás során egy napon végezték ki gróf Batthyány Lajost az első magyar 
miniszterelnököt, és a szabadságharc 12 tábornokát és egy főtisztjét, akik vértanúhalált szenvedtek Aradon. Hősök Ők, akik az 1848-49-es 
szabadságharc hívó szavára katonai tudásukat és életüket adták azért, hogy Magyarország szabad és független legyen. Városunkban is 
minden esztendőben méltóképpen tisztelegnek az aradi vértanúk előtt, amiről a magyarság évről-évre nemzeti gyásznap keretében 
emlékezik meg. 
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Városházi hírek
Hivatal látja el, mivel a védőnői szolgálat állami fenntartásba kerü-
lésével a közreműködésük megszűnik.

A Derecskei Közös Önkormányzati Hivatal szeptember 1-jei át-
szervezéséből adódóan a képviselő-testület több rendeletét is módo-
sította.

Nem támogatta a képviselő-testület a Makkay János téren lévő 
Magtár épületének helyi védettség alóli feloldását. Az épület jelenlegi 
működtetésével felmerülő magas villamos energia díjak csökkentése 
céljából szükséges megvizsgálni az épület villamos energia vételezé-
sének lehetőségeit.

Módosította a képviselő-testület a háziorvosokkal és a házi gyer-
mekorvosokkal megkötött egészségügyi feladat-ellátási szerződése-
ket. A módosítás a jogszabályoknak való megfelelésen túl az egész-
ségház épületének használatával kapcsolatban felmerülő közüzemi 
díjak egészségügyi szolgáltatók általi átvállalását is tartalmazza.

A derecskei II. számú házi gyermekorvosi körzetben Dezsőné dr. 
Durányik Melinda házi gyermekorvos fogja tartós helyettesítéssel el-
látni a feladatot 2023. november 1-től 2025. május 31-ig.

A Derecskei Közös Önkormányzati Hivatalban 2023. december 
27. és 2024. január 1. között téli igazgatási szünetet rendelt el a 
képviselő-testület, amely három munkanapot fog érinteni.

Döntött a képviselő-testület az önkormányzati intézmények és a 
Derecskei Közös Önkormányzati Hivatal közötti munkamegosztási 
megállapodások jóváhagyásáról. A munkamegosztási megállapodá-

Derecske Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2023. 
szeptember 14-én megtartott rendkívüli nyílt ülésén az alábbi 
döntést hozta meg:

Támogatta a képviselő-testület, hogy a Derecskei Szociális, Csa-
lád- és Gyermekjóléti Központ 10 millió forint támogatási értékben 
pályázatot nyújtson be a „A támogató szolgáltatás keretében hasz-
nálandó új vagy használt gépjármű vásárlásának, a meglévő gépjár-
műpark bővítésének, cseréjének támogatása 2023” (TAMAUTO2023) 
című pályázati felhívásra.

Derecske Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2023. 
szeptember 28-án megtartott rendes nyílt ülésén az alábbi 
döntéseket hozta meg:

Jóváhagyta a képviselő-testület az önkormányzat és intézményei 
2023. évi költségvetésének első féléves teljesítéséről szóló beszámo-
lóját. A beszámoló alapján a bevételek és a kiadások időarányosan 
teljesültek.

Módosította a képviselő-testület az önkormányzat vagyonrende-
letét, melyet több telekalakítás indokolt.

Módosította a vonatkozó rendeletét a képviselő-testület, ennek ér-
telmében 2023. október 1- és november 15. között azok is igényelhetik 
a beiskolázási támogatást, akik korábban nem éltek az igénylés 
lehetőségével. A babaköszöntő csomaggal kapcsolatos adminisztratív 
feladatokat a jövőben kizárólag a Derecskei Közös Önkormányzati 
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Derecskei delegáció Lengyelországban
Rácz Anikó polgármester, valamint Ivan Drozd, a Dnyeszter parti uk-
rán testvértelepülés, Zaliscsiki polgármestere hivatalos megbeszé-
lésen vettek részt. A találkozón Koszyce elmúlt időszakban történt 
beruházásai, fejlesztései, tervei kerültek bemutatásra. 

Szilágyi-Milák Éva a Derecskei Szociális, Család- és Gyermekjó-
léti Központ vezetője, önkormányzati képviselő a koszycei Szociális 
Központ vezetőjével Dorota Rusiecka asszonnyal folytatott megbe-
szélést, ahol a gondozási, nevelési problémákkal küzdő családok, fo-
gyatékkal élők, idősek ellátásával kapcsolatban cserélték ki tapasz-
talataikat.

A megbeszéléseket követően Olga Kabat alpolgármester bemu-
tatta a koszycei oktatási központot, a włostowicei szennyvíztisztító te-
lepet, a książnice małe-i idősek napközi otthonát, az újonnan épült 
witówi kilátót.

A derecskei küldöttség részt vett a koszycei zeneiskola hangver-
senytermében megtartott Idősek Napi rendezvényen, amelyen a De-
recskei Alapfokú Művészeti Iskola növendékei is felléptek, a lengyel 
gyerekekkel közös koncertet adtak.

Lengyel testvértelepülésünk, Koszyce polgármesterének meg-
hívására 2023. szeptember 28- október 1. között derecskei delegáció 
látogatott Lengyelországba Rácz Anikó polgármester vezetésével.

Szeptember 29-én a városházán Stanislaw Rybak polgármester, 

eljárás keretében benyújtott legkedvezőbb ajánlat is jóval meghaladta 
az önkormányzat rendelkezésére álló fedezetet.

A Derecskei Polgárőrség Egyesület elmúlt évi támogatásának 
visszafizetéséről, valamint az ez évi támogatás elvonásáról döntött a 
képviselő-testület, mivel az Egyesület nem teljesítette hiánytalanul az 
önkormányzati támogatás elszámolásával kapcsolatos – Támogatási 
Megállapodásban – vállalt kötelezettségeit.

A Derecskei Labdarúgók Sportegyesülete filagória építését való-
sítaná meg a Sárostói sporttelep öltöző melletti területén pályázati 
forrásból. A multifunkcionális közösségi tér kialakításához adta tulaj-
donosi hozzájárulását a képviselő-testület.

Az autóbusz váróterem büfé céljára történő kialakítását enge-
délyezte a képviselő-testület tulajdonosi hozzájárulás megadásával.

A Magtár Étterem működtetője részére hat havi részletfizetést 
engedélyezett a képviselő-testület az energiaárak emelkedése folytán 
felhalmozódott közüzemi díjak megfizetésére. 

A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtését és 
ártalmatlanítási helyre történő elszállításával kapcsolatos közfela-
datot ez év december 1-jétől továbbra is a Derecskei Városgazdálko-
dási Nonprofit Kft.-vel láttatja el a képviselő-testület.

Áttekintette a képviselő-testület a település közlekedésbiztonsági 
helyzetét, és ennek keretében kezdeményezi a Magyar Közút Nonprofit 
Kft. felé a 47. számú Főút-Rákóczi úti csomópontot érintően a STOP 
táblánál a Rákóczi útra felfestett megállás helyét jelző útburkolati jel 
Rákóczi út irányába történő hátrább helyezését.

A Sárostó fejlesztése érdekében koncepció terv készítését határozta 
el a képviselő-testület.

Áttekintette a képviselő-testület a Derecskei Városgazdálkodási 
Nonprofit Kft. működtetésében lévő Köztársaság út 36. szám alatti 
ingatlan üzemeltetési feladatait. 

sok rendezik az érintett szervek között a pénzügyi gazdálkodással kap-
csolatos feladatmegosztás és felelősségvállalás rendjét.

Elfogadta a képviselő-testület a Derecskei Mese-Vár Óvoda 
2022/2023 nevelési év értékelő beszámolóját és az intézmény 
2023/2024 évi munkatervi céljait.

Egyetértését fejezte ki a képviselő-testület a Derecskei Bocskai 
István Általános Iskola felvételi körzeteinek Derecske, Konyár és 
Tépe települések közigazgatási területében történő megállapításával.

A képviselő-testület csatlakozik a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2024 évi fordulójához, és az ön-
kormányzat 2024 évi költségvetésében 600 ezer forintot különít el a 
hátrányos helyzetű, felsőoktatási intézményben tanulók, illetve tanul-
mányaikat megkezdeni kívánó tanulók támogatására. A támogatáshoz 
való hozzájárulás feltételeinek könnyítése céljából a képviselő-testület 
142.500 forintra növelte meg a figyelembe vehető egy főre eső jöve-
delemhatárt.

Áttekintette a képviselő-testület az önkormányzat által kötött szoci-
ális és gyermekjóléti tárgyú ellátási szerződéseket. A családsegítés és 
a gyermekjóléti szolgáltatás feladatairól az önkormányzat fenntartá-
sában működő Derecskei Szociális, Család- és Gyermekjóléti Köz-
pont útján fog gondoskodni a képviselő-testület 2024. januárjától, 
ezért az ellátási szerződés közös megegyezéssel való megszűntetését 
kezdeményezte a Derecskei Városi Jóléti Szolgálat Alapítvány, mint 
jelenlegi szolgáltató felé.

A korábban hajléktalanok éjjeli menedékhelyeként működtetett 
Derecske, Semmelweis u. 68. szám alatti ingatlanon lévő épületek 
szobabérlők háza formájában történő hasznosításáról döntött a kép-
viselő-testület.

Újabb közbeszerzési eljárás megindításáról határozott a képvi-
selő-testület a piaci árusító faházak beszerzésére, mivel a legutóbbi 
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KÖZMEGHALLGATÁS

Tisztelettel:          Rácz Anikó 

         Rácz Anikó 

     polgármester

     polgármester

Ezúton tájékoztatom a Tisztelt Lakosságot, hogy Derecske Város Önkormányzata Képviselő-testülete Közmeghallgatást tart 
2023. november 16-án (csütörtökön) 16.30 órától a Derecskei Közös Önkormányzati Hivatal Dísztermében (4130 Derecske, 
Köztársaság út 87. „B” épület).

Tájékoztatom a Tisztelt Szülőket, hogy Derecske Város Önkor-
mányzatának Képviselő-testülete – kizárólag a 2023/24-es tanév 
vonatkozásában – módosította a beiskolázási támogatás igénylésének 
határidejét. A jogszabály-módosítás értelmében azoknak, akik az 
igénylőlap benyújtására nyitva álló július 31-i határidőt elmulasz-
tották, 2023. október 1. és november 15. között még lehetőségük van 
leadni a kitöltött és aláírt formanyomtatványt a Derecskei Közös Ön-

TÁJÉKOZTATÓ
beiskolázás támogatás pótigényeinek benyújtásáról

kormányzati Hivatal Hatósági Csoportjánál (4130 Derecske, Köztár-
saság út 87. „B” épület) ügyfélfogadási időben.

Az így benyújtott támogatási igényekre az utalványok (beiskolá-
zási támogatás) előreláthatólag novemberben kerülnek kiosztásra, 
melyről az érintetteket külön értesítjük. 

(Folytatás az 1. oldalról)

1129 négylábú ideiglenes otthona volt Derecske a CAC Nemzetközi Kutyakiállításon

A városfásítás folytatódik!
Kérem vigyázzanak a csemetékre, óvjuk, 

védjük együtt a közterületeinkre kiültett 
fákat!

gédanyagokkal együtt. A mintegy 5 méter 
magas facsemeték másnap lettek kiültetve 
Devag munkatársai által.

Köszönet illet mindenkit, aki a munkában 
részt vett!

Derecske Város Önkormányzata eredmé-
nyesen pályázott az Agrárminisztérium által 
meghirdetett 2023. évi országfásitási pályá-
zaton. Szeptember 20-án érkezett meg az el-
nyert 30 konténeres facsemete, az ültetési se-

Rácz Anikó
polgármester
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IN MEMORIAM
VILLÁS MIKLÓSNÉ

IN MEMORIAM
LŐRINCZ LÁSZLÓ

Boldog ember az, aki teljes életet él, s mint az óramutató, amikor körbeér 
teljes kört leírva, úgy élheti végig életét. S kivételes ember az, aki élete során 
létre tudja hozni, hogy a család, a hivatás és a közösségért végzett munka har-
monikus egységet alkosson. 

Villás Miklósné, városunk köztiszteletben álló pedagógusa, az önkor-
mányzat képviselő-testületének egykori tagja azon kevesek közül való volt, 
aki képes volt ezt a csodát megteremteni.

Villás Miklósné Kékesi Ildikó 1942. február 3-án született Debrecenben 
szerető, összetartó és gondoskodó családba. Általános iskoláját befejezve, 
1956-ban a Bethlen Gábor Közgazdasági Technikumban folytatta tanulmá-
nyait, majd a Debreceni Tanítóképző Főiskolán szerzett diplomát. Az itt el-
töltött évek élete egyik legszebb élményét adták. 1964-ben nyert kinevezést a 
derecs-kei 1. sz. Általános Iskolában, ahol felső tagozaton kezdett tanítani, s 
közben a dolgozók esti iskoláján is. A pedagógiai munka minden területén 
dolgozott: napköziben, alsó-illetve felső tagozaton. Pályája legszebb éveit az 
1-2. osztályban való tanítás jelentette. Melegséggel töltötte el a sok kis csetlő-
botló emberpalánta fejlődése két év alatt, ahogy megtelnek tudással. 48 éves 
korától nyugdíjas koráig igazgatóhelyettesi posztot töltött be szeretett isko-
lájában, amit kollégái biztatására, kérésére, támogatásukra vállalt el. Az évek 
alatt szerzett élmények, boldog pillanatok tették otthonává Derecskét. 1994 
és 1998 között a közösség bizalmat szavazott neki, és az önkormányzat kép-
viselő-testületének tagjává választották. 

Hivatása, közösségi munkája mellett élete legfontosabb szerepében 
édesanya volt. Gyászolják gyermekei, párja és szerető családja, akik a min-
dent jelentették számára. Példaértékű életének, hivatástudatának köszön-
hetően gyászoljuk mi, derecskeiek is. Sokak számára örökké Ő marad a 
nagybetűs Pedagógus. 

„Nekem nagy szerencsém volt az életemben, hogy a munkámat nagyon 
szerettem. Ha beléptem az osztályba, minden problémámat elfelejtettem, s az 
óra végén magam csodálkoztam a legjobban, hogy egyszer sem jutott eszembe 
az adott probléma. Kitüntetés, elismerés, jutalom föl nem érhet a gyermeki 
ragaszkodáshoz.”

Ezt a példát hagyta ő örökül pedagógustársaira, emlékül tanítványai-
nak. Villás Miklósné életének 81. esztendejében örökre lehunyta szemeit, 
melyek mindig szeretteiért ragyogtak. Áldott emlékét örökre szívünkben 
őrizzük. Az Angyalok vigyázzák örök álmát!

Osztozva a Család fájdalmában, fájó szívvel búcsúzik Derecske Város 
Önkormányzat Képviselő-testülete.

Vannak emberek, akik életüket csendben, a dolgukat végezve élik, és 
nem vágynak zajos sikerre akkor sem, amikor a közösségért vállalnak fela-
datot. Viszont ők azok, akik számára – ha elérkezik a pillanat és menni kell – 
kitörölhetetlen nyomot hagynak maguk után. 

Ilyen köztiszteletben álló polgára volt Derecskének Dr. Lőrincz László 
ügyvéd úr, a Derecskei ÁFÉSZ jogi képviselője, 2006-2010 között Derecske 
Város Önkormányzat Képviselő-testületének tagja, a Településfejlesztési 
Bizottság elnöke.

Dr. Lőrincz László 1959. június 7-én született Debrecenben, értelmiségi 
családból származott. Öt éves korában költöztek Derecskére. Az általános 
iskolát Derecskén, a középiskolát Debrecenben végezte, majd érettségi után 
a Szegedi József Attila Tudományegyetem Állam- és Jogtudományi Karán 
folytatta tanulmányait és szerzett ügyvédi diplomát. 1987-től önálló ügyvéd-
ként praktizált Derecskén. 

A veszteség most első sorban kedves családjáé, de valójában egész De-
recskét érte, mert vannak emberek, akik kitörölhetetlen emléket hagynak a 
közösség életében.

Dr. Lőrincz László képviselőként a testületi ülések vitáiban is nyugodt 
tudott maradni, nem engedte sem magának, sem az általa vezetett bizott-
ságnak, hogy elragadja a vita heve és emiatt ne racionális döntés szülessen. 
Szinte mindenkit ismert Derecskén, mindig látta a problémák, feladatok 
mögött az embereket, akiket a döntés majd érinteni fog.

Vannak emberek, akik vállalják tetteiket, szavaikat, akik teszik a dolgukat 
és kiállnak küldetésük mellett. Vannak emberek, akik életükkel példát, halá-
lukkal valami olyat mutatnak nekünk, itt maradottaknak, amire értékként, 
megismételhetetlenként kell tekintenünk. 

Dr. Lőrincz László ilyen ember volt, emlékét megőrizzük!

Derecske Város Önkormányzata
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megköszönni a Derecske Város Önkormány-
zat dolgozóinak, és a Derecskei Mese-Vár 
Óvoda dolgozóinak a sok segítséget, amit 
kaptam tőlük.

Az intézményvezető hangsúlyozta, hogy 
a bölcsődei nevelés célja, hogy a kisgyer-
mekek elsajátítsák azokat a készségeket, 
képességeket, amelyek segítik őket abban, 
hogy hatékonyan és kiegyensúlyozottan vi-
selkedjenek saját kulturális környezetük-
ben, sikeresen alkalmazkodjanak annak 
változásaihoz. A bölcsődei nevelés mindezt 
olyan szemlélettel és módszerekkel teszi, 
amelyek segítik a családi nevelés elsődle-
gességének tiszteletét.

- Rugalmas, a kisgyermek életkorához, 
egyéni fejlettségi szintjéhez és az évszakhoz 
igazodó napirend biztosítja az életkornak 
megfelelő játék, mozgás, szabad levegőn való 
aktív tevékenység és pihenés, illetve a válto-
zatos és egészséges táplálkozás feltételeit. Az 
egészséges életmód, az egészségnevelés ér-
dekében törekednünk kell az alapvető kultúr-
higiénés szokások kialakítására. Segítjük a 
gyermekeket az együttélés szabályainak el-
fogadtatására, a mások iránti nyitottság meg-
őrzésére. A kisgyermeknevelő feladata a kis-
gyermekek beszédkészségének fejlesztése 
érdekében az ingerekben gazdag, tiszta nyel-
vi környezet biztosítása, a kommunikációs 
kedv felkeltése és fenntartása a bölcsődei 
nevelés-gondozás minden helyzetében, mon-
dókák, énekek, versek, mesék közvetítésé-
vel. Elsődleges feladatunknak tekintjük a 
gyermekek napközbeni ellátását. Az alapellá-
táson túl az intézményünk segíti a szülőket 
időszakos gyermek felügyelet biztosításával, 
(1000Ft/óra) férőhelytől függően – tudtuk 
meg az intézményvezetőtől.

Pintye Pálma Panna elmondta, hogy a 
férőhelyek számát tekintve, a jelenlegi ne-
velési évben előfordult, hogy el kellett uta-
sítani a jelentkezőket, helyhiány miatt. 
Ezért fontos, hogy a szülők jóval előre je-
lezzék a bölcsődei igényüket, mert azonnali 
kezdéssel csak üres férőhely esetén tudják 
a gyermeket felvenni. Jövő év szeptembe-
rétől lehetőség van felvételre, aki a tavasz-
szal esedékes beiratkozási időszakban 
jelentkezik, az óvodába távozó gyerekek 
helyére.

tok összetételét. Mindezek megnyugtató-
ak a szülők számára.

-A bölcsődei élet megkezdése előtt na-
gyon fontos, hogy a családokkal kölcsönös 
bizalomra épülő kapcsolatot építsünk ki. 
Ennek első lépése a családlátogatás, ahol 
megfigyeljük a gyermeket az otthoni környe-
zetében, lehetőség van a szülőkkel bizalmas 
információ cserére, a beszoktatás folyamatá-
nak ismertetésére. Célunk, hogy a gyermek-
ről minél több információt szerezzünk, 
amellyel könnyebbé tehetjük a bölcsődei 
adaptációt, majd a bölcsődei életet. Szá-
munkra nagyon fontos a bölcsőde és a család 
kapcsolata, hiszen az ide érkező gyermekek 
még nagyon kicsik. Fontosnak tartjuk, hogy a 
szülők bármilyen, a gyermeket érintő problé-
mával, bizalommal fordulhassanak gyerme-
kük kisgyermeknevelőjéhez tanácsért, segít-
ségért. Nagyon sok pozitív visszajelzést kap-
tunk eddig, szülőktől, nagyszülőktől egya-
ránt. Bízom abban, hogy a Derecskei Manó-
Vár Bölcsőde, mint különálló intézmény 
megállja a helyét. Továbbra is törekszünk 
biztosítani a gyermekek számára a biztonsá-
got jelentő környezet kialakítását és segítjük a 
családokat – mondta el az intézményvezető, 
aki maga is édesanya, s ezer szállal kötődik 
választott otthonához, Derecskéhez.

- Két felnőtt gyermekem van, a fiam 25 
éves, három évvel ezelőtt diplomázott Prog-
ramtervező-informatikus szakon, ezen a te-
rületen is dolgozik. A lányom jelenleg a Deb-
receni Egyetem Egészségtudományi karának 
harmad éves Védőnő szakos hallgatója. A 
gyermekeimmel töltött idő a legértékesebb 
számomra. Szabadidőmben szívesen olva-
sok, filmet nézek, figyelemmel kísérem a vi-
lágban és itthon történt eseményeket. Debre-
cenből költöztem Derecskére 1999-ben. A 
Derecskei Manó – Vár Bölcsőde indulása sok 
új feladatot adott számomra, itt szeretném 

Jól felszerelt, szép környezetben töltik 
mindennapjaikat a város legkisebbjei a 
2023. szeptember 1-től önálló költségve-
téssel rendelkező intézményként működő 
Derecskei Manó-Vár Bölcsődében. Az át-
adásra 2023. április 27-én került sor, az 
akkor még Mese-Vár Óvoda és Bölcsőde 
intézményegységeként. 2023. május 2-án 
vette birtokba az első 12 fős csoport a böl-
csit, majd augusztus 1-től csatlakozott a 
másik, 14 fős csoport. Jó kezekben vannak 
az apróságok, a jogszabályban előírtak 
szerint, csoportonként 2 fő kisgyermek-
nevelő és egy bölcsődei egységben 1 fő böl-
csődei dajka foglalkoztatható tevékenyke-
dik. A székhelyen és a telephelyen, 4-4 fő 
kisgyermeknevelő és 1-1 fő bölcsődei dajka 
dolgozik napi 8 órás munkarendben. Az 
intézmény vezetője Pintye Pálma Panna, 
aki elhivatottan szereti a munkáját.

- 2012. július 1-én kerültem a Mese-Vár 
Óvoda és Bölcsődébe, technikai dolgozóként. 
Mikor átléptem a bölcsőde küszöbét rájöttem, 
hogy ez a nekem való terület. Szakmai utam 
első lépésként elkezdtem 2012-ben a Kisgyer-
mekgondozó-nevelő OKJ-s képzést, remé-
nyekkel tele, hogy egyszer kisgyermeknevelő 
lehetek a bölcsődében. 2013. májusban vé-
geztem, szeptemberben pedig már helyette-
sítési állást kaptam, mint kisgyermeknevelő a 
Mese-Vár Óvoda és Bölcsődében. 2017-ben 
jelentkeztem a Debreceni Egyetem Gyermek-
nevelési és Gyógypedagógiai karának Cse-
csemő- és kisgyermeknevelő szakára, 2020-
ban szereztem meg a diplomámat. Az új in-
tézmény megnyitása előtt értesültem arról, 
hogy a május 2-án induló csoportban fogom 
folytatni a munkámat, gyakornokmentorként.

2023. júniusban pályáztam a Derecskei 
Manó-Vár bölcsőde intézményvezető állásá-
ra. Gyerekekkel foglalkozni a legszebb hiva-
tás számomra. A szülőkkel együtt tudok örül-
ni, amikor egy-egy gyermek sikeresen beszo-
kik a bölcsődébe, megteszi az első lépéseit, 
elkezd szavakat mondani, majd folyékonyan 
beszélni, önállósodni.  

Az intézményvezető hozzátette, hogy az 
54 férőhelyes bölcsőde jelenleg a jogsza-
bályban előírt teljes létszámmal (52 fő) és 
tárgyi feltételekkel működik. A csoport-
szobák és az udvar játékeszközei, felszere-
lései a csoportok létszáma és a gyermekek 
korának megfelelően vannak ellátva. A ját-
szóudvar alapterülete lehetővé teszi a két 
gyermekcsoport egyidejű befogadását és 
egészséges, biztonságos körülmények kö-
zötti tevékenységét. Pintye Pálma Panna 
kiemelte, hogy szabványos, biztonságos és 
változatos játékeszközök állnak a gyerme-
kek rendelkezésére, a székhelyen és a telep-
helyen egyaránt. A csoportszobák tágasak, 
világosak, jogszabályi és szakmai szabá-
lyok szerint kialakítottak, figyelembe véve 
a gyermekek életkorát, valamint a csopor-

Pintye Pálma Panna intézményvezető
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Köszi, Anya!

mozgunk, sok műfajt tanulunk és ismerünk, 
így többféle igényt is ki tudok szolgálni, ha 
alkotásról van szó. Azt, hogy a későbbiekben 
ez hogyan változik, még nem tudom, de szí-
vesen adom át az alapokat.

Derecske – milyen emlékek, élmények 
kötik a városhoz?

- Család, barátok, és a tánc. Itt kezdtem el 
táncot tanulni, és maradtam is hosszú évekig 
a derecskei táncos mozgalom tagja és támoga-
tója. A Cibri Gyermekegyüttesben, majd a 
Szivárvány Néptáncegyüttesben táncoltam, 
jelenleg pedig a háttérmunkákban segítem az 
egykori együttesem. Derecskén kaptam meg 
azt a kezdő lökést, amitől elhatároztam, hogy 
szeretnék a tánccal foglalkozni később is. A 
sok gyakorlás, próbákra, fellépésekre, külön 
órákra való eljárás olyan dolog, ami láthatat-
lan a nézőknek, monotonitást és kitartást igé-
nyel a táncosoktól, de idővel mindig kifizető-
dik. Az itteni próbatermek, tánctanáraim (el-
sősorban Törő Nóra, Markovics Sándor és 
Békési András) sokat tudnának mesélni ezek-
ről, és a többi remek itteni táncosról. A de-
recskei táncos életben pedig közösségre is 
találtam, aminek a legjobb barátaimat, és sok 
fontos kapcsolatot is köszönhetek.

A derecskei lakosok segítettek hozzá egy 
2012-es Sanghai-i utazáshoz is, ugyanis egy 
hazai versenyt megnyerve kijutottunk három 
társammal együtt egy ottani fesztiválra, de az 
utazás költségei elég nagyok voltak. Egy jóté-
konysági táncestet szerveztünk és a bevétel-
ből, illetve az egyéni felajánlásokból pedig 
biztonságban ki tudtam utazni 14 napra Kíná-
ba. Köszönöm ezúton is! A családom is ide 
köt, akiknek, különösen édesanyámnak, szin-
tén sokat köszönhetek. Ő íratott be táncolni, 
majd minden egyes táncruha javításban, tan-
díjban, tánccipő vásárlásban, viseletek vasa-
lásában, cipekedésében rá számíthattam gye-
rekként. Emellett pedig elfogadta, hogy min-
den nap, késő estig próbálok, hétvégenként 
fellépésekre járok, és tudom, hogy sok időt és 
türelmet igényelt ez. Köszi, Anya! Mai napig 
örömmel jön el egyébként minden előadásra 
és fellépésre, és mindig számíthatok a véle-
ményére is, ami fontos nekem. Bízom benne, 
hogy büszke rám.

sel, tempós koreográfiákkal, ahol már nem 
elég csupán eltáncolni azokat, de kisebb-na-
gyobb színészi játékot, színpadi jelenlétet (rö-
videbb szövegek, éneklés, események lerea-
gálása) is igényel tőlünk. Ezeket a feladatokat 
mindig örömmel veszem, és jó érzés részese 
lenni egy teljes estés előadásnak, gyorsan el-
repül az a 3-4 óra. A jövőt illetően pedig azt 
tudom elmondani, hogy minden évben/évad-
ban megtalált eddig az a feladat, amit maga-
ménak tudtam érezni, amiben fejlődtem, nem 
csak, mint táncos, de mint ember is. Bízom 
benne, hogy ez így lesz most is.

Mit tartogat az új évad, melyik 
darabokban lép színpadra?

- Idén ősztől teljesen megújult arculattal és 
megújult vezetéssel kezdi meg az évadot a 
színház, aminek legszembetűnőbb reprezen-
tánsa a debreceni Kossuth utcai főépület, ami 
kívül-belül teljesen felújított, de a Csapó ut-
cán lévő Csokonai Fórum játszóhely is tovább 
fog működni. Belső változások is várhatóak a 
tánckar összetételében és az önálló, teljes es-
tés táncelőadások is újra műsorra kerülnek. 
Amit egyelőre biztosan látok, hogy továbbra 
is játszani fogjuk a Csárdáskirálynőt, és a ta-
valy bemutatott Mágnás Miska c. operettet is. 
A nézők számára azt gondolom, hogy köny-
nyed, szórakoztató előadások, amiket mi 
igyekszünk minden este a legjobb szinten elő-
adni.

Csak gyakorolja tánctudását, vagy át 
is adja azt? Tanítja, vagy tervezi tanítani 
a táncot?

- Jellemzően inkább gyakorolom, és én 
vagyok az, aki még mindig tanulja és igyek-
szik fejlődni. Van 1-2 magán tanítványom, 
volt már, hogy különböző csoportokat is ok-
tattam, különböző műfajban, de az állandó ta-
nítás most nem férne bele a mindennapjaim-
ba. Készítettem már szalagavatós koreográ-
fiákat is, esküvői táncokat is, igazából az a jó 
a színházi táncban, hogy nagyon széles skálán 

A tánccal sok érzelem felszabadul ben-
nünk, ki tudjuk fejezni gondolatainkat, 
bele tudunk feledkezni egy-egy mozdulat-
sorba, ami egy kisebb terápia is a minden-
napok nyüzsgésében. Ugyanakkor kon-
centrációt, fegyelmet, precizitást is igé-
nyel. Fejleszti a testtudatot, a társas képes-
séget, a csoportban és párban való együtt-
működés képességét, és számos készséget. 
Kovács Nikolett táncművész gondolatai 
ezek, aki 2014 óta a Debreceni Csokonai 
Nemzeti Színház tagja.

- Korábban az egyetemi tanulmányaim, 
jelenleg pedig a civil szakmám mellett foglal-
koztat a színház. 2014-ben kezdtem el dol-
gozni a Debreceni Csokonai Nemzeti Szín-
házban, mint táncos. Művészeti szakgimná-
ziumban tanultam 6 évig, és az ottani balett 
mestereim (Laczó Zsuzsa és Poroszlay Éva) 
javasolták, hogy próbáljam meg a castingot, 
amit abban az évben hirdettek táncosok szá-
mára az akkor készülő Marica grófnő c. ope-
retthez. A Budapesti Operettszínház rendező-
je és koreográfusa, akik a darabot rendezték 
akkor itt Debrecenben, beválogattak a tánc-
karba. Azóta pedig folyamatosan kaptam le-
hetőséget egyéb vendég koreográfusoktól és 
rendezőktől, illetve a színház saját művészeti 
vezetésétől is egyaránt. Mint színházi táncos 
leginkább zenés darabokban dolgozom (ope-
rett, opera, musical), de néha egy-egy prózai 
vagy drámai műben is feltűnünk, ha a rende-
zés igényt tart táncosokra/mozgásművészet 
megjelenítésére. 

Melyek a legkedvesebb szerepei? S 
mely darabban szeretné mindenképpen 
megcsillogtatni tehetségét a jövőben?

- A már említett Marica Grófnő c. operett 
nagyon kedves számomra, hiszen az első 
színházi munkám volt, és már akkor megbíz-
tak egy szólista táncos szereppel is, aminek 
nagyon örültem, és nagyon izgultam minden 
este az előtt a táncjelent előtt. Illetve akkor 
ismertem meg a színházi kollégákat, baráto-
kat is, akikkel már 9 éve számíthatunk egy-
másra, hiszen egy előadás alatt akár a tánc-
partnerrel, akár a jelenetben lévő többi mű-
vésszel való közös munka száz százalékos bi-
zalmat igényel. Nagy kedvencem volt még a 
Jadviga párnája c. prózai előadás, ahol csak 
kisebb tánc etüdeink voltak; szlovák néptán-
cot és szlovák nyelvű népdalokat, tánc szókat 
is meg kellett  például tanulnunk, ami néha 
komikus helyzeteket okozott. A darab törté-
nete engem nagyon megfogott, azóta már a 
könyvet többször is elolvastam, és szívből 
ajánlom mindenkinek. Újszerű és nagy tech-
nikai tudást igénylő feladat volt A Lutherek c. 
ragtime opera, amiben végig swing táncokat 
adtunk elő, és az 1950-es 60-as évek Ameri-
káját jelenítettünk meg. Az utóbbi idők na-
gyobb kihívása pedig a 2019-ben készült 
Csárdáskirálynő c. operett volt, ami elég ter-
helt előadás, sok jelentünk van, sok öltözés-

Beszélgetés Kovács Nikolett táncművésszel táncról, színházról, családról és Derecskéről
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Magyar Dal Napja

nyő, levendula, eukaliptusz, s most már lehet 
kapni a legfinomabb parfümök illatait is, mint 
a Dave vagy a La Vie Est Belle replika. 
Természetes anyagok közül használom a fa-
héjat, citrom füvet, mentalevelet, ezek színe-
zékként is alkalmasak. Szinezékként még 
ételfestékeket is használok. 

Milyen szappanokat készítesz? 
A szappanokat kétféleképpen csoportosí-

tom, gyógyhatású, illetve illatszappanok. 
Gyógyhatású szappan a kecsketejes, itt a hoz-
záadott folyadék a kecsketej. A hozzávalót 
egy derecskei vállalkozótól szerzem be. A 
körömvirág esetében a hozzáadott folyadék a 
körömvirág tea és maga a virág. A kamillás 
szappannál a kamillatea és virága a hozzá-
adott anyag.

A szappanjaid formája is különleges, mi-
lyen formákkal dolgozol?

Formára nagyobbrészt tömbbe öntöm, 
vagy különböző szilikon formákba, általában 
virág alakúak. Ma már webáruházak vannak, 
ahol a kellékeket és az alapanyagot be tudom 
szerezni. Az infláció sajnos itt is jelentkezik, 
mert az árak szinte négyszeresére emelked-
tek, de saját használatra és ajándékként is tö-
kéletes választás egy saját készítésű szappan.

botmixerrel pudingosra verem. Ha túl verem, 
akkor beindul az érési folyamat és nem lehet 
formába önteni. Sajnos volt, hogy nem lett 
belőle semmi. A hidegnél ilyenkor jön a szí-
nezés, formába öntés, majd 24 órára letakar-
va kihűlni hagyni. Másnap a formából kive-
szem és érlelni hagyom négy-öt hétig. A me-
leg eljárásnál a pudingosodást követően lassú 
tűzön, kevergetve gyurma szilárdságúra fő-
zöm. Ez általában öt-hat óra. Ez a szappan 
viszont egy hét után használható. 

Milyen anyagokat használsz fel a szappa-
nokhoz? Mennyire nehéz őket itthon besze-
rezni?

Régebben az alapanyagokat sokkal nehe-
zebb volt beszerezni, mint manapság. Sokféle 
különleges olajok, zsírok, joghurtok is lehet-
nek az alkotóelemek. Én elsősorban az olíva, 
napraforgó, kókusz, pálma, ricinus olajat, 
shea és kakaóvajat használok. Illatként a 
100%-os illóolajokat, orgona, geránium, fe-

A szappankészítés izgalmas hobbiját vá-
lasztotta szabadidős tevékenységnek. Boszor-
kánykonyhájában különböző színű, formájú 
és illatú szappanok készülnek. Általános isko-
lai osztálytársammal Sáfrány Sándorné Pötyi-
vel beszélgettem arról, hogyan ismerkedett 
meg a szappankészítés világával és hogyan 
zajlik ez a folyamat.

Mióta foglalkozol szappanokkal? Miért 
kezdtél el szappankészítéssel foglalkozni?

2008-ban valamelyik újságban olvastam 
egy asszonyról, aki szappanfőzéssel foglalko-
zott. Nagyon megtetszett az általa készített 
szappan, s elhatároztam, hogy én is szeretnék 
ilyeneket készíteni, ugyanis a tusfürdővel 
szemben, a szappanokat részesítettem előny-
ben. Az interneten kezdtem utána nézni, blo-
gokat keresni. Néhány év ezzel telt el, hogy 
az eljárásokat, a készítés módját tanulmá-
nyoztam. Anyukám régi szakácskönyvében is 
találtam egy régi receptet, s azt készítettem el 
először. Használható volt, de nem erre vágy-
tam. Aztán ismét az internet, hogy megfelelő 
receptet találjak. 

Mi a különbség a régi és a mai szappan-
főzés között? Hogyan zajlik ez a folyamat?

Régen, nagyanyáink idején disznóvágás 
után került sor a szappanfőzésre, a nem ehető 
állati zsiradékból készült a háziszappan. Ma 
már teljesen más módszerek és alapanyagok 
vannak. Ma kétféle módszerrel lehet elkészí-
teni, hideg és meleg eljárással. Én általában 
hideg eljárással dolgozom, de szükség esetén 
a meleget is használom. Mindkét módszernél 
az elkészítés azonos, az olajokat, zsírokat fel-
melegítem, a lúgot feloldom. A lúg, folya-
dékkal érintkezve hőhatás lép fel. Az a lé-
nyeg, hogy a lúg és a felmelegített olajok 
egyforma hőfokon legyenek, erre nagyon oda 
kell figyelni. Akkor összevegyítem őket és 

A kész szappanok.

P. Kiss Piroska

Munka közben.

 A szappankészítés fantasztikus hobbi

A Magyar Dal Napja el-
nevezésű zenei rendezvény 
Presser Gábor ötlete alapján 
kelt életre 2008-ban. Iskolánk 
szolfézs csoportjai évek óta 
kapcsolódnak e szép ünnep-
hez.

Az idei koncertet a változó 
idő ellenére sikerült a szabad-
ban megrendezni. Az egyre 
nagyobb létszámú közönség a 
szereplőkkel  együtt énekelte 
az ismert dalokat.

Felkészítő tanárok:
Jäger Éva, Major Márta.

Gitáron közreműködött: 
Suba Sándor.
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Nap, mint nap azon dolgozom, hogy az utcák
tiszták és rendezettek legyenek

-Bölönyi Zsuzsannának hívnak, de az itt 
élő emberek csak Zsuzsikának ismernek. De-
recskén születtem, de gyermekkoromat 
Tépén töltöttem ott nevelkedtem majd éltem 
családommal. Több mint 20 éve költöztünk át 
Derecskére. Fiatal korom óta dolgozom, mi-
óta az eszemet tudom, folyamatosan nehéz 
fizikai munkát végzek. Két fiúgyermek édes-
anyja vagyok. Mindketten felnőttek már. 
Büszke vagyok rájuk, mindketten megállják a 
helyüket az életben. Gyermekeimet is úgy 
próbáltam nevelni, hogy figyeljenek a kör-
nyezetükre és lakóhelyük köztisztaságára. 

-Miért szereti a várost? 

Van a városban egy mindenki által ismert és a munkáját olyan odaadóan végző hölgy, aki kíváncsivá teszi az embert: vajon honnan jön, 
honnan ered az a fajta alázat és öröm egyben, ami érzékelhető, ha találkozunk Vele bárhol, amikor köztisztasági feladatának tesz eleget. 
Bölönyi Zsuzsika örömmel vállalkozott arra, hogy kicsit meséljen magáról a Derecskei Híreknek.

-Szép kis város, megfelelő szolgáltatások-
kal, de az egyik legfontosabb dolog, ami 
miatt szeretem ezt a várost, az a közösség és 
az emberi kapcsolatok. Azt érzem, hogy sze-
retnek a derecskei emberek. Kedvesek, ille-
delmesek velem. Megbecsülve érzem magam 
ebben a városban. 

-Pontosan mi a munkája és mióta végzi 
ebben a formában? 

-15 éve vagyok foglalkoztatva jelenlegi 
beosztásomban. Előtte pár évet dolgoztam a 
helyi gyakorló kertben is, de a nehéz fizikai 
munka miatt váltanom kellett. A munkám az, 
hogy a közterületen lévő szemétgyűjtőket 
mindennap kiürítem és az eldobott hulladé-
kokat összeszedem. Nem egyszerű munka ez, 
hiszen a szemétgyűjtő kocsi nehéz, sokat kell 
emelnem sokszor kell lehajoljak. A munkám 
nehézsége ellenére nagy szeretettel és oda-
adással végzem. Mondhatjuk, hogy szeretem 
ezt csinálni.

-A derecskei emberek körében köztisz-
telet övezi, mert olyan odaadóan végzi a 
köztisztasági munkát, hogy azt mindenki 
észreveszi. Mi ennek az oka? 

-Ennek az a legfőbb oka, hogy szeretem a 
munkámat. Nap, mint nap azon dolgozom, 

hogy az utcák tiszták és rendezettek legyenek. 
A hosszú évek során sok ismerősöm lett. Az 
utcán mindenki mosolyogva köszön nekem, 
amelyet én is mosollyal és jó kedvvel, 
viszonzok.

 -Mi a véleménye az embereket hogyan 
lehetne abba az irányba terelni, hogy 
figyeljenek jobban a környezetük tiszta-
ságára? 

-A környezetünk tisztaságára való odafi-
gyelést már kisiskolás korban el kell kezdeni, 
ahol megtanítják a fiataloknak a köztisztaság 
és a környezetvédelem fontosságát. 

-Mit üzen a derecskeieknek ezzel 
kapcsolatban? 

-Én még olyan korban és környezetben 
nőttem fel, amikor és ahol a tiszta környezet 
magától értetődő volt. Jobban odafigyeltek az 
emberek a köztisztaságra. Azt tapasztalom a 
mindennapi munkavégzésem során, hogy 
bármilyen alaposan is végzem a munkámat a 
szemét mintha egyre több és több lenne. El-
szomorítónak tartom, hogy ez egy véget nem 
érő folyamat. Szeretném kérni a derecskei-
eket, hogy ne dobálják el az utcán a szemetet. 
Elég sok kuka van a városban, amiket kérem 
használjanak!

A Derecskei AMI lengyelországi szereplése
Krucsó ZoltánA lengyelországi Koszyce Zeneiskolája és a Derecskei AMI között évek óta 

tart a kiváló cserekapcsolat. Egy nemzetközi pályázat eredményeképpen vendégül 
lát hattak bennünket szeptember 28-tól október 1-ig. Tíz hangszeres tanulót és két 
kísérőtanárt vártak a meghívólevél szerint.

Az előzetes program alapján egy nagyszabású gálahangversenyen, ahol a 
Zene Világnapjáról is megemlékeztek, együtt léptek fel a lengyel és magyar gyere-
kek az előre egyeztetett és begyakorolt zeneszámokkal, melyekben a kísérőtaná-
rok, Szamosközi Gergő és Fazakas Árpád is aktívan részt vettek.

A nagysikerű hangverseny után másnap remek hangulatú közös kirándulásra 
vitték a kis csapatunkat a Bochniai sóbányába, majd Krakkó nevezetességeit lehe-
tett megcsodálni. Az utazás a Zenei Alapítvány támogatásával és két szülő, Makó 
Balázs és Máté András önzetlen hozzájárulásával teljesült. 

Ingyenes képzések!
A Debreceni Szakképzési Centrum megfelelő létszám esetén 

Derecskén ingyenes képzéseket indít az alábbi szakképesítések 
képesítő vizsgájára való felkészítésre:

•   Dajka   •   Pedagógiai asszisztens 
•   Kerékpárszerelő
A képzések péntek délután és szombat délelőtt zajlanak.
Jelentkezni a Derecskei Polgármesteri Hivatal titkárságán, 

Bánfi-Pásztor Katalinnál lehet (4130 Derecske, Köztársaság út 
87.), vagy a titkarsag@derecske.hu email címen lehet.

Amennyiben más szakképesítést szeretne szerezni és nem 
jelent akadályt, hogy Debrecenbe kell járnia az órákra, keresse fel 
a www.dszc.hu honlapot és jelentkezzen!

Kérdés esetén keresse a DSZC munkatársait!
Telefon: 06-52-437-311 / 25. mellék.
Felnőttképzési engedélyszám: E/2020/000310.
Felnőttképzési nyilvántartási szám: B/2020/008111
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Sportágválasztó Derecskén

Fut a város! – Fut az osztály! 5.c

Papp Gabriella és Sáreczki-Markovics Katalin

Katonáné Molnár Mária osztályfőnök

A Derecskei Labdarúgók Sportegyesülete 
is képviseltette magát ezen a rendezvényen. 

Külön öröm számunkra, hogy több, az in-
tézményünkben tanuló diák is részt vett az 
eseményen, mint bemutató fél.

Idén is óriási sikere volt a sportágválasz-
tónak Derecskén. Az ide látogatók élmények-
kel gazdagon tértek haza.

polgármestere megnyitó szavai után Nagy 
László, a Berettyóújfalui Tankerületi Köz-
pont szakmai helyettese is üdvözölte a De-
recske Városi Sportágválasztón megjelent 
szervezeteket, érdeklődő diákokat. Katonáné 
Ferenc Éva, a Derecskei Bocskai István Álta-
lános Iskola igazgatónője záró szavai után 
kezdetét is vette az egész napos sportrendez-
vény.

A sportágválasztó keretein belül a gyere-
kek kipróbálhatták a kosárlabdát, valamint 
megismerkedhettek az asztalitenisszel is a 
Derecske Ifjúságáért Egyesület jóvoltából. 

A kungfu fogásaiba nyerhettek betekintést 
a Wing Tsun Kung Fu művelőitől. A karate 
rejtelmeibe is bepillanthattak a Derecske Bu-
do egyesület tagjaitól. 

Kitelepültek a Street Workout kedvelői is.
A sportlövészet rejtelmeit is megismer-

hették röviden az érdeklődők a Derecske 
Áfész Városi Lövész és Tömegsport Klubnak 
köszönhetően. Az íjászat iránt érdeklődők is 
jól szórakozhattak. 

A Derecske Városi Művelődési Központ 
és Könyvtár idén 2023. szeptember 15-ére 
szervezte meg a Derecske Városi Sportágvá-
lasztót, melynek többek között a Derecskei 
Bocskai István Általános Iskola Lengyel utcai 
telephelye is otthont adott.     

A rendezvény nyitányaként Makleit Zsolt, 
a Derecske Városi Művelődési Központ és 
Könyvtár kulturális szervezője köszöntötte a 
résztvevőket. Rácz Anikó, Derecske város 

2023.09. 15-én, pénteken a Derecskei 
Művelődési Központ által meghirdetett 
Fut a város! program keretében osztályo-
kat is vártak a délutáni futásra. A Derecs-
kei Bocskai István Általános Iskola 5. c osz-
tály tanulói lelkesen készültek a versenyre, 
majd egymásnak szurkolva versengtek. A 
gyerekek párban futottak egy-egy kört a 
Makkay téren lévő futópályán, s az idő-
eredmények alapján a 3-3 leggyorsabb lány 
és fiú felállhatott a dobogóra. Minden részt-
vevő kapott egy kitűzőt és egy emléklapot, a 
dobogósok pedig oklevelet is.

A fotókat Szántóné Szabó Éva készítette

3

Népmese napja

Vadászirodalmi díjat nyert Parti Zsolt
Parti Zsolt, Széchenyi Zsigmonddal ké-

szített képzelt interjújával megnyerte az idei 
Sólyom-díj vadászirodalmi pályázatot.

A Sólyom-díjat egy évvel ezelőtt hozta lét-
re a Nimród Vadászújság. Az idei évben má-
sodik alkalommal meghirdetett pályázatra 
olyan pályaműveket vártak, amelyek kérdé-
sei kifejezetten az egykori grófnak, utazó-
írónak, a magyar vadászati kultúra kimagasló 
alakjának, Széchenyi Zsigmondnak szólnak.
Parti Zsolt számára az egykori gróf életútja 
példaként szolgál, rendkívül inspirálónak ta-
lálja Afrikában, Indiában, Alaszkában töltött 
vadászéveit, de az itt szerzett élményeiről, 
valamint egyéb témákban íródott alkotásait 
is. - Az első Széchenyi könyvet 1998-ban vet-
tem a kezembe. Az idei esztendőben ünne-
peltem az 50. születésnapomat, a nejemtől 
egy olyan párnát kaptam ajándékba, amelyen 

Széchenyi idézet olvasható, emlékezett vissza 
Zsolt, aki hangsúlyozta, három vadászíró pél-
daképe van, Molnár Gábor, Fekete István, és 
Gróf Széchenyi Zsigmond. Az olvasás szere-
tete apai nagyapjától maradt Zsoltra, aki azt 
vallja, ha valaki egy jó vadászkönyvet a ke-
zébe vesz, nem is kell kimennie a vadászme-
zőre. Abban, hogy az idei vadászirodalmi 
pályázatra jelentkezett, nagy szerepet játszott 
fiatal barátja, Szőllősi Bence is.

A Nimród Vadászújság 2023-ban az 
augusztus 31-ig postán feladott pályaműveket 
értékelte, melyek közül Parti Zsolt képzelt 
interjúja bizonyult a legjobbnak, ezzel el-
nyerte a Sólyom-díjat. - Szeptember 11-én 
kaptam az értesítést, hogy én nyertem a díjat, 
aminek nagyon örültem, tette hozzá.

A nyertes pályamű a Nimród Vadászújság 
októberi lapszámában olvasható.



Lovasrendőr bemutató a Derecskei Mese-Vár Óvodában

Élményszerző kirándulások és programok a
Derecskei Mese- Vár Óvodában
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dús délelőtt során, s a bemutatót követően a 
legbátrabb gyerekek megsimogathatták Va-
gányt és Vándort, a rendőr lovakat.

Lovas Alakulatának rendőrei a Derecskei 
Mese-Vár Óvodában. Nagycsoportosaink 
számos új ismerettel gazdagodtak az élmény-

2023. október 4-én, az Állatok világnapja 
alkalmából bemutatót tartottak a Hajdú-Bihar 
Vármegyei Rendőrkapitányság Mikepércsi 

már az oviban fogyasztottunk el.
Óvodánk Katica és Pillangó csoportja el-

látogatott a Derecskei Almáskertbe. Élmény-
pedagógia keretében betekintést  nyerhettek  
az  itt  folyó  munkába.  Egy  rövid  kisfilm  
megtekintése  után beültek  a  „kisvonatba”  
és körbejárták a „birtokot”. A különböző ál-
lomáshelyeken más-más feladatokat kellett 
megoldaniuk a gyerekeknek. Volt kincskere-

Állatok világnapja alkalmából a Hétszín-
virág csoport ellátogatott a derecskei Hajnal 
Lovasudvarba. Ahol láthattak racka birkákat, 
lovakat, csikókat, vemhes lovat, lovas szeke-
ret, hintót, istállót. A hintóra felülhettek a 
gyerekek. A ló felnyergelésénél megbeszél-
tük hogyan nevezik a különböző részeket, 
például heveder, nyeregszár, nyeregalátét. A 
lovakat megsimogatták, megetették a gyere-
kek az otthonról hozott almával és répával. A 
gyerekek nagyon örültek és nagy élmény volt 
számukra ez a kis kirándulás. 

2023. október 5-én, a Hétszínvirág és a 
Nyuszi csoportos gyerekekkel lehetőségünk 
volt egy közeli szőlőskertbe kirándulni lovas-
szekérrel, és részt venni egy szüreten. A sző-
lőskert tulajdonosai megismertették a gyere-
keket a szüret folyamatával, szőlőt szedhet-
tek, ledarálták, és mustot is kóstolhattunk. 
Óriási élményt jelentett a gyerekeknek a sze-
kerezés, miközben őszi, és szőlőről szóló da-
lokat énekeltünk. Kellemesen elfáradtunk, 
ajándékba szőlőt és mustot is kaptunk, amit 

sés, egyensúlyozás a szénabálákon, almasze-
dés, aranyalma keresés, fatörzserezet átsatí-
rozása rajzlapra, baromfiudvar megtekintése, 
verselés-éneklés. Hallhattak a jégháló és a   
szélturbina hasznosságáról is. Az út végén az 
interaktív játszóházban és a játszótéren töl-
töttek el egy kis időt, majd élményekkel, ta-
pasztalatokkal gazdagodva, kellemesen elfá-
radva érkeztek vissza a gyerekek az óvodába.
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„Azzal a gondolattal indultam útnak, hogy tudom,
ki vagyok, és azzal a tudással tértem haza,

hogy mennyivel több vagyok annál!”

Volt, hogy vadidegen ember megkérdezte 
tőlünk, hogy nincs-e szükségünk vízre, volt, 
hogy gyümölccsel kínáltak bennünket… na-
gyon jól esett ez a figyelmesség. Néha a szál-
lásadónk adott útravalónak szőlőt vagy kör-
tét, barackot. A rövidebb útszakaszokat néha, 
akár 25-30 km-es szakaszok is tarkították. 
Ezek erőt próbáló napok voltak. Ilyenkor 
megfordult a fejemben, vajon jó helyen va-
gyok itt? De ezek csak pillanatok voltak. Van 
egy japán mondás: Jelentéktelen lesz az út 
nehézsége, amint hazaérsz. – Ez így igaz!

Az elhatározásunk szerint Lébény után 
folytattuk a gyaloglást a hármas határig, Raj-
káig. Máriakálnokra szintén kitartást próbá-
ló, napos, meleg, poros utakon haladtunk. 
Van itt egy csoda-forrás és a Sarlós Boldog-
asszony kegykápolna. A forrás vizével feltan-
kolva indultunk másnap Mosonmagyaróvár 
felé. Ez a város is ismeretlen volt számunkra, 
tehát városnézés volt a délutáni program, itt is 
volt bőven látnivaló! A hangulatos utcákon 
kellemes volt a séta. Körbenéztünk a Várban, 
megkerestük a Római Katolikus Plébánia-
templomot. Miután pihentünk egy éjszakát, 
másnap gyalogoltunk az utolsó „állomá-
sunkra” Rajkára, ahol az utolsó pecsét is a 
helyére került.

Utunk során minden állomáson a zarán-
dokútlevelünkbe szép pecséteket gyűjtöttünk. 
Ezek igazolják, hogy megfordultunk az adott 
helyen. Szép emlék egy ilyen pecséttel teli 
dokumentum.

Hazafelé már hátizsák nélkül, vonaton 
utaztunk. Még egy városlátogatást beiktat-
tunk útközben: Esztergomban a Bazilikát 
néztük meg és utolsó próbaként felmentünk a 
kupolába – a panoráma csodás volt. Az esz-
tergomi várban eltöltöttünk kis időt és mind-
ezek után tele élményekkel utaztunk haza.

Mind a négyen – Speth Jenőné, Varga 
Gáborné, Hegyesi Katalin és Dóráné 
Rizmayer Mária – jól éreztük magunkat a 
zarándokút során! Ez az élménybeszámoló 
közös gondolatok alapján íródott.

„S mert vándor vagy, minden nap tovább 
kell menned az úton, amely egyetlen célod, 
tehát lelked (...) megismerése felé vezet. 
Nem könnyű ez. (...) Vándor vagy és minden 
nap tovább kell menned. Nem tudhatod, 
meddig élsz, s egyáltalán lesz-e időd, eljutni 
utad végcéljához, lelked (...) megismerésé-
hez? Ezért menj minden nap tovább, sebes 
lábakkal és szegényen is. Mert vándor vagy.”                                                                                
(Márai Sándor)

2022. augusztus utolsó hetében indultunk 
ezen az úton és eljutottunk az egyharmadáig. 
Elhatározásunknak megfelelően idén megtet-
tük a hátra lévő távot Rajkáig. Tavaly a vélet-
len egy fiatalembert is hozzánk sodort – jó 
társaságnak tűnt – így természetes volt, hogy 
együtt folytatjuk az idén is. 

A tervezett távokat úgy állította össze 
Varga Gáborné – aki vállalta az útszakaszok 
beosztását és a szállások foglalását is - hogy a 
fontosabb helyeken legyen időnk megnézni a 
jelentősebb nevezetességeket. 

Útunk Nagyigmándon kezdődött, majd 
Kisbér – Táp – Pannonhalma úton keresztül 
Ménfőcsanak – Győr – Lébényen át Mária-
kálnok – Mosonmagyaróváron vezetett és 
Rajkán fejeződött be.  

Útban Nagyigmánd felé a városnézést a 
szlovákiai Komárno-ban kezdtük: A Szent 
András templom után hosszabb sétát tettünk 
az Európa Udvarban és a város hangulatos 
utcáin.

Másnap kezdődött a tulajdonképpeni za-
rándoklat. Első napunk Kisbérre vezetett, 
ami a Kisbéri-félvér ló tenyésztéséről is híres. 
Ászáron utunkba akadt Jászai Mari szülőhá-
za, megnéztük. Tápon egy különleges szállá-
son aludtunk, a helyi tájház-együttes egyik 
18. századi épületében. Szerencsénkre éppen 
egy néptáncegyüttes találkozójára csöppen-
tünk, így jó hangulatban telt az este. Reggel 
Pannonhalmát vettük célba, amit kora délután 
el is értünk. A nap hátralévő részét a Pannon-
halmi Főapátságban töltöttük. A Bazilikában 
részt vettünk egy Bencés imaórán, megnéztük 
a Főapátsági Könyvtárat és gyönyörködtünk a 
panorámában. 

Az időjárás idén is kedvezett nekünk, el-
kerültek a felhők. Napsütéses időben tölthet-
tük a napokat, amit sokszor nehezen viseltünk 
el a nagy meleg miatt. De amikor erdőben 
mentünk felüdülés volt a testnek a hűvösebb 
levegő. Vízpótlásról igyekeztünk időben gon-
doskodni, hisz volt olyan szakasz, ahol csak 
nagyobb távolság után tudtuk megtölteni a pa-
lackokat. 

Ménfőcsanakon egy különlegesen kedves 
és szívélyes szállásadónk volt: komplett va-
csorával várt bennünket és egész estés mély 
lélektani beszélgetésbe részesültünk. Regge-
lit is készített nekünk: friss tejfölös-sajtos lán-
gost sütött.

Győr felé a Holt-Rába Természetvédelmi 
Bemutató Útvonalon és egy kellemes, árnyas 
úton haladtunk. Győrt nagyon hamar elértük, 
hiszen itt is félnapos városnézés volt beter-
vezve. A barokk belvárosban rengeteg látni-
való várt ránk: a Széchenyi téren a barokk 
házak és paloták, a Szent Ignác bencés temp-
lom; a Káptalan dombon a Nagyboldogasz-
szony székesegyház; a Karmelita templom és 
a Püspökvár Toronykilátója.

Az út sokszor igen egyhangú volt, csak 
egyenesen előre, egyik oldalon kukoricatáb-
la, másik oldalon napraforgó…sehol egy ár-
nyékos rész, ilyenkor lehetett igazán „befelé” 
figyelni.  Győr után pont ilyen volt, legalább 
is Abda határáig: itt egy méltó Radnóti em-
lékhelyet találtunk. Majd folytatódott az egy-
hangúság a Mosoni-Duna gátján és a meleg és 
a végeláthatatlan kavicsos út… és a „befelé” 
figyelés. Lébénybe érve nagy volt az örö-
münk: MEGÉRKEZTÜNK! Megkaptuk a ta-
núsítványt és pihentünk egy nagyot.

A magyarországi Szent Jakab zarándokút (Camino Húngaro) Budapestről, a Nulla kilométerkőtől indul, és mintegy 300 
kilométer után ér a több mint 800 éves, gyönyörű, román kori Lébényi Szent Jakab-templomhoz, amely régi korok 
zarándokútjainak is fontos állomása  volt, majd tovább visz a határon fekvő Rajkáig…

Dóráné Rizmayer Mária
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Szerkesztőségünket az a vád érte a facebook közösségi oldalon, 
hogy nem közöltünk le egy hozzánk eljuttatott megemlékezést, egy 
elhunyt köztiszteletben álló személyről.

Az állítást visszautasítjuk, a szóban forgó írás nem érkezett meg 
hozzánk, a szerző állítása ellenére. Sajnáljuk, hogy szándékunkon 
kívül és igaztalanul lettünk méltatlan helyzetbe keverve.

Úgy gondoljuk, hogy nyílt színen csak jogos vádnak van helye, 
a jogtalannak rágalom a neve, amit visszautasítunk.

Nem tudunk ugyan minden számban minden hozzánk érkező 

írást megjelentetni terjedelmi korlátok miatt, de ebbe természe-
tesen nem tartozik bele az, amikor a város egy köztiszteletben álló 
polgárától kell sajnálatos módon elbúcsúzni.

Ugyan bennünket ért alaptalan vád, de mi kérünk elnézést a kel-
lemetlen helyzetért azoktól, akiket ez érintett, azok nevében is, 
akik generálták.

Sári Andrea                   Nádházi-Tálas Csilla
lapszerkesztő                      lapkiadó

Gondosóra tájékoztató

Tisztelt Olvasók!

A Gondosóra program egy a Magyaror-
szág Kormánya által indított olyan idősgon-
dozás körébe tartozó szolgáltatás, melyet 
minden Magyarországon lakó-, vagy tartóz-
kodási hellyel rendelkező, 65 évesnél idő-
sebb, saját otthonában élő, magyar állampol-
gár igénybe vehet.

A szolgáltatás célja, hogy az idősek szük-
ség esetén egyetlen gombnyomással jelezni 
tudják segítségkérési szándékukat, és a Disz-
pécserszolgálat, valamint a kontaktsze-
mély(ek) bevonásával – a nap 24 órájában – a 
szükséges segítséget megkapják.

A gondosóra használata nemcsak nagy 
segítséget jelent azoknak, akik használják az 
eszközt, hanem biztonságot és megnyugvást 

nyújt a felhasználó családjának, szeretteinek, 
hozzátartozóinak is, tudva, hogy a segítség és 
a biztonság egy gombnyomásra elérhető.

A Gondosóra program szolgáltatása ala-
nyi jogon, ingyenesen vehető igénybe. A 
programra a www.gondosora.hu oldalon 
keresztül lehet jelentkezni (regisztrálni), és az 
ingyenes eszköz pár hónapon belül megérke-

Fotó: gondosora.hu

zik az igénylőhöz. A regisztrációhoz az 
igénybe vevő természetes személyazonosító 
adatait (viselt és születési név, születési hely 
és idő, anyja neve, lakóhely címe, telefon-
szám, e-mail cím), valamint a kontakt sze-
mély adatait szükséges megadni. 

Amennyiben élni szeretne a Gondosóra 
program nyújtotta szolgáltatással, de a re-
gisztrációban segítségre szorul, kérem, for-
duljon bizalommal a Derecskei Közös Önkor-
mányzati Hivatal Hatósági Csoportjának 
(4130 Derecske, Köztársaság út 87. „B” 
épület) vagy a Derecske Városi Művelődési 
Központ és Könyvtár (4130 Derecske, Köz-
társaság út 107.) munkatársaihoz munka-
időben. 



Anyakönyvi hírek HALÁLESETEK

2023. szeptember 16. Éliás Andrásné
(született: Iklódi Éva)

Létavértes, Kossuth utca 2. (89 éves)
2023. szeptember 19. Gáti Sándorné

(született: Ferenczi Erzsébet)
Derecske, Szováti út 11. (66 éves)

2023. szeptember 22.  Orbán Gyuláné
(született: Zöld Irén)

Derecske, Hunyadi utca 25. (70 éves)
2023. október 5. Gombos Sándorné

(született: Váradi Magdolna)
Derecske, Petőfi utca 32. (79 éves)

HÁZASSÁGKÖTÉS

SZÜLETÉSEK

2023. szeptember 23. 
Bordás Gergő Péter – Váradi Viktória

2023. szeptember 23. 
Serestyén Erik – Szabó Krisztina

2023. szeptember 30. 
Kiss Béla Gergely – Kiss Edina

2023. október 6.
Mayer Tibor Dávid – Kuik Ibolya

2023. október 7.
Ferenczi Krisztián – Fekete Nikolett

2023. október 14.
Csukta László – Katona Nikolett

SZÉPKORÚ KÖSZÖNTÉSE

SZÉPKORÚ KÖSZÖNTÉSE

HÁZASSÁGI ÉVFORDULÓ

MEGEMLÉKEZÉS

MEGEMLÉKEZÉS

MEGEMLÉKEZÉS

MEGEMLÉKEZÉS
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2023. szeptember 27-én ünnepelte 90. születésnapját 
Szatmári Jánosné (született: Szilágyi Ilona) 

Derecske, Deák Ferenc utcai lakos. 

2023. október 14-én ünnepelte 90. születésnapját 
Csizmadia Józsefné (született: Sági Teréz) 

Derecske, Köztársaság úti lakos.

2023. október 13-án ünnepelték
50. házassági évfordulójukat

Szabó József és Szabó Józsefné
(született: Bányai Róza)

Derecske, Köztársaság úti lakosok.

2023. szeptember 30-án ünnepelte 95. születésnapját 
Börcsök Lajosné (született: Besenyei Margit) 

Derecske, Nyugati utcai lakos.

A szépkorúakat és a házassági évfordulójukat ünneplő házaspárt Derecske Város Önkormányzata részéről Rácz Anikó 
polgármester, a Derecskei Közös Önkormányzati Hivatal részéről Szabó Sándorné anyakönyvvezető köszöntötte otthonukban.

Fájó szívvel emlékezünk 
Nagy Imre (1942-2022.)   

halálának 1. évfordulójára (2022. november 6.) 

Kósa Károlyné Hadházi Mária
halálának 1 éves évfordulójára 2022.oktober 3-án

Fájó szível, emlékezik két unokája, két dédunokája,
rokonok, szomszédok.
Soha nem feledünk.

Fájó szívvel emlékezünk
 Nagy Lajos halálának 35.

felesége Nagy Lajosné Zöld Róza 
halálának 1-évfordulójára.

Köztünk vagytok és némán figyeltek a végtelenből, 
és mi szeretettel szívünkben reátok emlékezünk. 

Szerető családja.

Egész életeden át dolgozva éltél
Bánatod rámhagyva csendesen elmentél

Örök álom zárta le drága szemed
Pihenni tért két dolgos kezed.

Férjed Jóska.

2023. június 26. Szántó Milán   
(Szántó Sándor – Szénási Erika)

2023. augusztus 8. Gacsal Liza Márta  
(Gacsal János Szabolcs – Széplaki Márta)

2023. augusztus 30. Nagy Lana Liána  
(Nagy Gergő – Kónya Noémi Enikő)

Fájó szívvel emlékezem
Gyökeres Józsefné-Kató Irma

halálának 3.évfordulójára.

2023. október 2-án ünnepelte 90. születésnapját
Sós Józsefné (született: Varga Piroska)

Derecske, Szováti úti lakos.

2023. szeptember 27-én ünnepelte 90. születésnapját
Szatmári Jánosné (született: Szilágyi Ilona) 

Derecske, Deák Ferenc utcai lakos. 

Oly szomorú nélküled élni, 
Téged mindenütt hiába keresni. 

Téged várni ki már nem jön többé, 
Szeretni fogunk mindörökké! 

Szerető feleséged, lányaid, vejeid és unokáid. 

A Kiss-Iskolabútor Kft új üzemébe az alábbi munkakörökbe keres 
alkalmazottakat: Asztalos szakmunkás 2 fő; Minősített hegesztő 2 fő; Lakatos 
segédmunkás 2 fő; CNC gépkezelő 1 fő valamint Gépjárművezetőt, aki a fel- és 

a lerakodást is vállalja 1 fő
Amit kínálunk: hosszú távú  munkalehetőség, versenyképes fizetés, lendületes 

csapat.
Fényképes önéletrajzokat az info@kiss-iskolabutor.hu e-mail címre várjuk.

Tel.:06-30-560-8859
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ÁLLANDÓ AKCIÓKKAL VÁRJUK
KEDVES VÁSÁRLÓINKAT!

Padlóburkolat 60x60cm I. o. 
Falicsempe 20x25 cm II. o.
Falicsempe 20x30 cm II. o.

6.950 Ft
2.950 Ft
3.790 Ft

Derecske
Csempeboltja

-    Fürdőszobai csempecsaládok;
-    Faerezet mintás padlólapok;
-    Padlólapok beltéri, kültéri;
-    Csúszásgátlós padlólapok;
-    Lamináltpadlók

Derecske, Köztársaság u. 29. (Sige)
Tel/fax: 54/423-183 | Mob: 30/976-3632

www.derecskecsempe.hu
Email: jozsatker@gmail.com

ÓRIÁSI VÁLASZTÉKKAL VÁRJUK
VÁSÁRLÓINKAT!

AKCIÓ!

Havonta több ezren
olvassák az újságot!!! 

HIRDESSEN NÁLUNK!
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